
آنچه امروز وظیفهی ما را تعن میکند نظرات مقام معظم رهبری«حفظهاالله» است که با توجه

به مجموعهی روایات و آیات مربوطه به این نتیجه رسیدهاند که توهین به همسران رسول

خدا«صلواتااللهعلیهوآله» حرام است
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متن پرسش

سلام استاد چرا شما گفته اید که باید به عایشه احترام بگذاریم؟ مگر از امام صادق روایت نداریم که

ایشان بعد از هر نماز عایشه و خلفا را لعن می کرده است.کافی ج 3ص 342 می داننم لعن با فحش

متفاوت است ولی به هر حال وقتی کسی ، دیگری را لعن می کند به او احترام نگذاشته است.باتشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: آنچه امروز وظیفهی ما را تعن میکند نظرات مقام معظم

رهبری«حفظهاالله» است که با توجه به مجموعهی روایات و آیات مربوطه به این نتیجه رسیدهاند که

توهین به همسران رسول خدا«صلواتااللهعلیهوآله» حرام است و بالاخره لعن، یک نوع توهین

محسوب میشود، ولی این به معنای آن نیست که ما اشکال اساسی به اعمال و رفتار جناب عایشه و

یا خلفاء نداشته باشیم. موفق باشید


